
Kłobuck, dnia 20 listopada 2023 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Budżetu 

Finansów, Handlu, Usług 

i Ochrony Środowiska  

Protokół nr 15/2023 

XV Posiedzenie w dniu 20 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 20 listopada 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Angelika Borowiecka-Idziak 

3. Mirosław Cieśla 

4. Ewelina Kotkowska 

5. Jerzy Kulej 

6. Tadeusz Praski 

7. Janusz Soluch 

8. Tomasz Wałęga 

9. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 

z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał związanych ze szczegółowymi 

warunkami sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

oraz projektu uchwały w sprawie bonifikat i ich stawek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 

Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

Głosowano w sprawie: 



Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwały w sprawie uchwalenia statutów 

sołectw: Biała, Borowianka, Brody Malina, Gruszewnia, Kamyk, Kopiec, Lgota, Libidza, 

Łobodno, Niwa Skrzeszów, Nowa Wieś, Przybyłów, Rybno, Smugi, Zakrzew.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 

Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenie porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 

Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 14/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 03.11.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 14/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 03.11.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 

Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 

2023. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 



Przewodniczący Komisji M. Wojtysek poprosił o rozwinięcie spraw: zwiększenia dotacji dla 

biblioteki na naprawę pieca, wprowadzenia zadania inwestycyjnego pn. budowa ogrodzenia 

na placu zabaw przy Przedszkolu w Nowej Wsi. 

Burmistrz J. Zakrzewski w związku z awarią pieca w bibliotece konieczna jest jego naprawa. 

W przyszłości przewidywana jest jego wymiana. Zadanie ogrodzenia placu zabaw w Nowej 

Wsi dotyczy przeniesienia między paragrafami klasyfikacji budżetowej.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radna E. Kotkowska czy zasadne jest utrzymywanie zadań odnośnie planów 

zagospodarowania przestrzennego w związku z reformą planistyczną? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że nie wszystkie podjęte plany będą realizowane. Uchwały 

mają charakter intencyjny i będą realizowane w zależności od zaistniałej sytuacji. Zaznaczył, 

że na pewno gmina przystąpi do planu odnośnie cmentarza. Odniósł się do reformy 

planistycznej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na rok 2024. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 



Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek  jak kształtują się stawki podatku od nieruchomości  

w gminach ościennych? 

Burmistrz J. Zakrzewski w większości gmin stawki podatku zostały podwyższone od 12 do 

14%. 

Radny J. Batóg porównał swój zeszłoroczny nakaz podatkowy do nowych stawek.  

Radny J. Kulej zwrócił uwagę na zbyt małą różnicę pomiędzy stawką podatku od części 

związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 

leczniczej , zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 6,17 zł od 1 m2 powierzchni 

użytkowej , a pozostałych – związanych z potrzebami bytowymi, zajętych do przechowywania 

opału, zapasów domowych, sprzętu gospodarczego i domowego, płodów rolnych i inwentarza 

żywego – 5,19 zł od 1m2 powierzchni użytkowe.  

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do podatku od nieruchomości gruntowych związanych z 

działalnością gospodarczą. Zaznaczył, że w/w podatek w Gminie Kłobuck jest najniższy w 

regionie. Zasugerował, że należałoby rozważyć podniesienie tego podatku w związku z 

nowym trendem tj. fotowoltaiką dla firm (instalacje fotowoltaiczne zakładane na dużych 

obszarach).  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 

Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewelina Kotkowska, Tomasz Wałęga 



 

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

174/XIX/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 12 marca 2020 roku w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

Radna E. Kotkowska czy zasadnym jest podnoszenie do 14% podatku od nieruchomości? 

Może należałoby go zmniejszyć do 12% lub 13%, a kwoty na wydatkach komunalnych 

pozostawić na obecnym poziomie? 

Burmistrz J. Zakrzewski nie możemy zarabiać na systemie odpadów komunalnych tj. 

generować znaczących  dochodów, aby je później trzymać na potrzeby dalszych wydatków. 

Byłoby to złamanie prawa. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

174/XIX/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 12 marca 2020 roku w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 

stawki tej opłaty.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 

Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zasad 

zwrotów kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Kłobucku. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zasad 

zwrotów kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Kłobucku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 



 

10. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia zasad ustalania diet 

oraz zwrotu kosztów podroży służbowej dla przewodniczących zarządów osiedli oraz 

sołtysów w Gminie Kłobuck. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia zasad ustalania 

diet oraz zwrotu kosztów podroży służbowej dla przewodniczących zarządów osiedli oraz 

sołtysów w Gminie Kłobuck.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

 

11. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

569/LXIV/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 sierpnia 2023 r. w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w 

obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

569/LXIV/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 sierpnia 2023 r. w sprawie udzielenia 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym 

wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

12. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

 

Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały. 



Radna E. Kotkowska jak dużo mamy nieruchomości gruntowych w dzierżawie dożywotniej? 

 

Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska jest ich dość dużo. Dokładną informację przedstawię 

podczas najbliższej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

 

13. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie warunków udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych bonifikat od ceny nieruchomości gruntowej 

sprzedawanej na rzecz jej użytkownika wieczystego. 

 

Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie warunków udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych bonifikat od ceny nieruchomości gruntowej 

sprzedawanej na rzecz jej użytkownika wieczystego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

 

14. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Biała. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Biała.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

15. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Borowianka. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Borowianka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

16. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Brody Malina. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Brody Malina.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

17. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Gruszewnia. 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Gruszewnia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

18. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Kamyk. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Kamyk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

19. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Kopiec. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Kopiec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

20. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Lgota. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Lgota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

21. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Libidza. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Libidza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

22. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Łobodno. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Łobodno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

23. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Niwa Skrzeszów. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Niwa Skrzeszów.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

24. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Nowa Wieś. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Nowa Wieś.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

25. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Przybyłów. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Przybyłów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

26. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Rybno. 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Rybno.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

27. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Smugi. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Smugi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

28. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa 

Zakrzew. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Zakrzew.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

29. Sprawy różne. 

 

30. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  



Przewodniczący Komisji 

Marcin Wojtysek 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


